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BRMG-0012/KR-I/03/2016 

 

PROTOKÓŁ NR  18-3/2016 
z  posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Gdańska, które  odbyło  
się  30 marca 2016 r. w  sali  007  Nowy  Ratusz, ul. Wały Jagiellońskie 
1 w Gdańsku. 
 
Posiedzenie Komisja  rozpoczęła o godz. 16,00 
 

Obecni: wg załączonej listy obecności, która stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego 
protokołu.  
 

Lista pozostałych osób uczestniczących w posiedzeniu stanowi załącznik nr 2 do niniejszego  
protokołu.   
 

Na  stan  7 (sześciu) członków Komisji, w  posiedzeniu  uczestniczyło  6 (sześciu) czyli  było 
quorum do podejmowania  prawomocnych decyzji.  

Posiedzeniu  przewodniczył  Radny Kazimierz Koralewski - Przewodniczący Komisji 
Rewizyjnej  Rady Miasta Gdańska. Powitał wszystkich  obecnych, przedstawił  porządek 
obrad – który stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  Zaproponował jego  
zmianę, tj. zmianę kolejności omawiania punktów - planowany punkt 3 omówić  jako  2, a 
planowany punkt 2  stanowić będzie punkt 3.  
Do tak zaproponowanych zmian nie zgłoszono uwag i jednogłośnie – 4 głosami za -przyjęto 

następujący porządek posiedzenia:  
 

1. Przyjęcie  Protokołu  Nr 17-2/2016  z posiedzenia  Komisji  Rewizyjnej  z  dnia   2 
marca  2016r.  

 

2. Kontynuacja omawiania skargi XY*  na Dyrektora Zespołu Szkół Zawodowych nr 9 w 
Gdańsku.  

 

3. Rozpatrzenie skargi Pana XY* z dnia 7.03.2016r.  na brak właściwego postępowania 
Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie stosowania zasad o odszkodowanie za 
nieruchomości (…)  

 

4. Zapoznanie się i omówienie  bieżącej korespondencji.  
 

5. Sprawy wniesione, wolne  wnioski. 

 

PUNKT  1 
Przyjęcie  Protokołu  Nr 17-2/2016  z posiedzenia  Komisji  Rewizyjnej  z  dnia   2 
marca  2016r.  

 
Kazimierz Koralewski  - przewodniczący  Komisji 
Otrzymaliście  Państwo  protokół  z  posiedzenia Komisji  Rewizyjnej RMG  - Protokół  Nr 
17-2/2016 z dnia 2 marca 2016 r.  Czy są  uwagi do tego protokołu?. Jeśli nie ma to  
proponuje  jego przyjęcie.   
Kto jest za przyjęciem protokołu  z dnia  2 marca 2016r. w  przedłożonym brzmieniu. 
Za  4 głosy (jednogłośnie). 
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PUNKT  2 
Kontynuacja omawiania skargi  XY* na Dyrektora Zespołu Szkół Zawodowych nr 9 w Gdańsku.  

Kazimierz Koralewski  - przewodniczący  Komisji 
Komisja temat ten omawiała  na posiedzeniu w styczniu br. Pismem z dnia 28 stycznia 2016r. 
wystąpiła  o dodatkową informację. Państwo Radni  zapoznali się z odpowiedzią Prezydenta  z 
dnia 2 marca 2016r. Czy są w związku  tym jakieś uwagi, pytania, wnioski z Państwa strony?  
Nie widzę pozostaje mi zawnioskować o bezzasadność  skargi  na działania Dyrektora Zespołu 
Szkól Zawodowych Nr 9. 
Wnoszę o uznanie skargi za bezzasadną i upoważnienie Przewodniczącego Komisji do  
przedstawienia projektu uchwały pod obrady Rady Miasta Gdańska. 
- kto jest za takim wnioskiem  - 4  głosy 
- kto jest przeciwny                - 0  głosów  
- kto się wstrzymał                 - 0 głosów.    
Wniosek  został przyjęty  jednogłośnie – Komisja uznała skargę za bezzasadną.  
 
Dziękuje, przechodzimy do kolejnego  punktu posiedzenia.  

 

PUNKT  3 
Rozpatrzenie skargi Pana XY* z dnia 7.03.2016r.  na brak właściwego postępowania 
Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie stosowania zasad o odszkodowanie za 
nieruchomości (…)  
 

".............."  - ochrona danych osobowych: Dz.U. 1997 nr 133 poz. 883 z późniejszymi 

zmianami. 

PUNKT  4 
Zapoznanie się i omówienie  bieżącej korespondencji.  

 
Kazimierz Koralewski  - przewodniczący  Komisji 
Do Komisji – do wiadomości -wpłynęło  pismo Państwa XY* . Adresatem pisma jest Pomorski 
Kurator Oświaty w Gdańsku.  Pismo jest bardzo obszerne i również wpłynęło do Komisji 
Edukacji i Prezydenta Miasta. Pismo dotyczy sytuacji w Zespole Szkół Kształcenia 
Podstawowego i Gimnazjalnego nr 23 w Gdańsku.  
Pismo  to członkowie Komisji otrzymali. 
Decyzja Komisji : pismo a/a  
 
 

 PUNKT  5 
Sprawy wniesione, wolne  wnioski. 

 
Beata Dunajewska – członek Komisji 
Chciałabym poprosić o pisemną opinię prawną, jeżeli chodzi o kwestie uchwał 
rozpatrujących skargi na dyrektorów szkół. Na Komisji Edukacji radny Gierszewski podjął 
ten temat i tłumaczył, że skarg na dyrektorów szkół my nie musimy jako  Rada Miasta 
przegłosowywać  uchwałą. Chciałabym w tej kwestii poprosić o opinię prawną.   
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Kazimierz Koralewski  - przewodniczący  Komisji 
Czyli w sprawie obligatoryjnego rozpatrywania skarg na dyrektorów szkół przez Radę 
Miasta. 
 

Beata Dunajewska – członek Komisji 
Zdaniem radnego Gierszewskiego rozpatrywanie skarg  przez Radę Miasta  stygmatyzuje 
dyrektorów i pomimo, że skargi są bezzasadne to gdzieś to pozostaje. 
 

Kazimierz Koralewski  - przewodniczący  Komisji 
Jeśli skarga wpływa to mielibyśmy jej nie kończyć uchwałą?  
 

Beata Dunajewska – członek Komisji 
Dlatego proszę o opinię prawną, bo moim zdaniem nie ma takiej możliwości.  
 

Kazimierz Koralewski  - przewodniczący  Komisji 
Czyli miałaby to  być opinia w sprawie obligatoryjnego  rozpatrywania skarg na dyrektorów 
szkół przez Radę Miasta Gdańska poprzez podjęcie stosownej uchwały.  
 

Beata Dunajewska – członek Komisji 
Czy rozpatrywanie skarg nie może zakończyć się na etapie prac Komisji Rewizyjnej, a o 
sposobie rozpatrzenia zainteresowanego poinformować stosownym pismem.  
 

Kazimierz Koralewski  - przewodniczący  Komisji 
W poprzednich kadencjach było troszeczkę inaczej, ale ustaliliśmy na  początku kadencji, 
że w aktualnym stanie prawnym przyjmujemy taką procedurę stąd też wniosek jest o 
dodatkową opinię prawną w tej sprawie.   
Sformujemy takie pismo i skierujemy  go do Przewodniczącego Rady Miasta Gdańska. 
Z powyższym Komisja opowiedziała się jednogłośnie, 6 głosami za.  
 

Ustalenia: 
Komisja wystąpiła   pismem do Przewodniczącego Rady Miasta Gdańska jak niżej:  
W imieniu Komisji Rewizyjnej  z proszę o  opinię prawną  dotyczącą obligatoryjnego rozpatrywania 
skarg na dyrektorów szkół przez Radę Miasta Gdańska poprzez podjęcie stosownej uchwały.  

Czy rozpatrywania takich skarg można zakończyć na etapie prac Komisji Rewizyjnej a o sposobie 

rozpatrzenia  zainteresowanego poinformować stosownym pismem.   

 
Jeśli nie ma więcej spraw  bieżących, wolnych wniosków  to  dziękuję bardzo  i zamykam 
posiedzenie. 
 
Posiedzenie zakończono – godz. 16:30 
 
 
 
                                                                              Przewodniczący  

                                                                      Komisji Rewizyjnej RMG 

 

                                                                         Kazimierz Koralewski   

Protokół sporządziła: 
 
Bogusława Pieklik 
Biuro Rady Miasta Gdańska  


